
 
 
 
 
 
 

logoocw 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Onderwerp 

vragen lid Hamer over OALT 
 

 
 
 
 
 

De voorzitter van de Tweede Kamer 
der Staten Generaal 
Postbus 20018 
2500 EA Den Haag   

Den Haag Ons kenmerk 

25 april 2005 PO/KO-05/17663 

 
Uw brief van 

12 april 2005 

 
Uw kenmerk  

2040512630 

   

 
Hierbij zend ik u het antwoord op de vragen van het lid Hamer (PvdA) van uw Kamer over het 
onderzoek naar de uitvoering van het sociaal plan voor OALT-leraren. 
De vragen zijn mij op 12 april toegezonden bij brief met kenmerk 2040512630. 
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Antwoorden op de schriftelijke vragen van het lid Hamer (PvdA) van de Tweede Kamer der Staten-
Generaal aan de minister van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap (ingezonden d.d. 12 april 2005, 
kenmerk 2040512630) 
 
1. 
Vraag: Bent u op de hoogte van de uitkomsten van het onderzoek “Uitvoering sociaal plan OALT-
leraren”?1

 
Antwoord: Ja, want dit onderzoek is in opdracht van mij door Regioplan uitgevoerd. 
 
2. 
Vraag: Wat vindt u ervan dat ruim de helft van de ruim 1340 OALT-leraren (57%) werkeloos is 
geworden, terwijl uw aanname bij het opstellen van het sociaal plan 20% was? 
 
Antwoord: Ik betreur het dat ruim de helft van de OALT-leraren op dit moment werkloos is. Bij het 
opstellen van het sociaal plan (in de eerste helft van 2003) was nog sprake van een arbeidsmarkt, ook 
in het primair onderwijs, die nog volop tekorten te zien gaf. Daarom is destijds aangenomen dat een 
beperkt deel van de OALT-leraren in een uitkeringssituatie terecht zou komen en dat een groot deel van 
de OALT-leraren via het groepsleraarschap of via lager betaalde functies met een loonsuppletie aan het 
werk zou blijven. De (onderwijs)arbeidsmarkt is daarna vrij onverwacht en snel gekanteld en voor het 
primair onderwijs is die nu redelijk in balans. Op het moment dat de OALT-leraren op deze markt 
verschenen op zoek naar een nieuwe baan (1-8-2004), waren de banen niet meer volop beschikbaar. 
Dit is niet bevorderlijk geweest voor het weer vinden van werk door OALT-leraren. 
 
3. 
Wat is uw mening over de 33% van de OALT-leraren die nu daadwerkelijk een nieuwe functie heeft 
gekregen binnen het eigen bestuur, terwijl u dacht dat 80%-90% zou worden herbenoemd in het 
onderwijs? 
 
Antwoord: Het is, gezien de maatregelen die in het kader van het sociaal plan zijn overeengekomen,  
teleurstellend dat zo’n grote groep OALT-leraren werkloos is geworden. Verder verwijs ik U naar het 
antwoord op vraag 4. 
 
4. 
Vraag: Wat gaat u doen met de uitkomsten van het onderzoek naar de uitvoering van het sociaal plan 
voor OALT-leraren van Regioplan? 
 
Antwoord: Ik ben samen met het Participatiefonds op zoek naar mogelijkheden om de reïntegratie van 
OALT-leraren te intensiveren. Doel is om te komen tot een grotere en snellere uitstroom uit de 
uitkeringssituatie dan met de reguliere reïntegratieactiviteiten gerealiseerd kan worden.  

                                                             
1 Faber, C.F., Ploeg, v.d. S.W. & Tromp, E. (2005), Uitvoering sociaal plan OALT-leraren. Eindrapport 
Amsterdam: Regioplan 

 
 


